
 

 

Protokoll ordinarie årsmöte den 11 oktober 2023 klockan 19.00 i Västerby bygdegård 

 

1. Ordförande Björn Gustavsson öppnade stämman och hälsade alla välkomna. 
 

2. Till ordförande för stämman valdes Robin Odelius. 
 

3. Till sekreterare för stämman valdes Monica Pettersson 
 

4. Som justeringsmän, tillika rösträknare, valdes Emma Lindgren och Gustav Svensson. 
 

5. Justering av röstlängd 2023 samt registrering av fullmakter godkändes av stämman. 
 

6. Stämmans behöriga utlysande godkändes av stämman. 
 

7. Dagordningen godkändes av stämman. 
 

8. Justering av framlagd röstlängd gällande verksamhetsåret 2020 godkändes av mötet. 
 

9. Justering av framlagd röstlängd gällande verksamhetsåret 2021 godkändes av mötet. 
 

10. Justering av framlagd röstlängd gällande verksamhetsåret 2022 godkändes av mötet. 
 

11. Styrelsens berättelse lästes upp av Björn Gustavsson, revisionsberättelsen lästes upp av 
Ove Rudelöv. Inga frågor gällande dessa kom upp. 
 

12. Stämman beslutade att ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2022 ska gälla. 
 

13. Inga framställningar från styrelsen gjordes. 
 

14. Inga motioner från medlemmar har inkommit. 
 

15. Ersättning till styrelsen enligt budget godkändes. Ersättning till revisor sker på löpande 
räkning, vilket godkändes av stämman. 
 

16. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt framlagda debiteringslängd med 
förfallodag 2023-12-31 godkändes av mötet. 
 

 



17. Stämman beslutade att välja styrelse för 2023 enligt följande: 

Benny Gillberg 1 år kvar ordförande 
Tomas Wahlund 1 år kvar 
Tom Vesterli  1 år kvar 
Björn Gustavsson omval 2 år 
Sebastian Arnehall nyval 2 år 
Emma Lindgren nyval 2 år 

  
18. För granskning av föreningens ekonomi och förvaltning valdes ånyo CE Revision AB, Carin 

Ekstrand. 
 

19. Björn Gustavsson redogjorde för behovet av fler styrelseledamöter till nästa årsmöte. 
Stämman beslutade dock att inte välja någon valberedning på detta möte.  
 

20. Den föreslagna ändringen i stadgarna gällande kallelsetid till styrelsemöte samt årsmöte 
godkändes av stämman. 
 

21. Övriga frågor: 
 

• Stig Gustafsson hade på förslag att öppna upp och göra gång- och cykelväg mellan 
Trollstamalmsvägen och Valstavägen samt tydligt skylta gällande detta. Han har även 
önskemål gällande farthinder, vilket han och Björn Gustavsson tar en enskild diskussion 
om. 
 

• Monica Lindgren tog upp problemet med det brevlådeställ som är i mycket dåligt skick, 
och som i värsta fall kan välta och skada någon. Styrelsen informerade om att det inte 
åligger samfälligheten att åtgärda eftersom ansvar för brevlådor ligger helt på 
respektive fastighetsägare. En diskussion ledde fram till att fastighetsägarna 
gemensamt ska göra en insats för att byta ut stället.  

 

• Östen Lundqvist informerade om att FOI avser att ansluta till samfällighetens 
pumpstation. Styrelsen hade inte vetskap om detta, och ifrågasatte om stationen 
verkligen skulle klara av en ökad mängd användare.                                                                   

 
22. Stämmoprotokollet kommer att hållas tillgängligt på anslagstavlan som finns i korsningen 

Malmvägen/Tvärvägen. 
 

23.  Stämman avslutades. 
 

 

 

___________________  __________________  _______________ 
Monica Pettersson  Emma Lindgren  Gustav Svensson 
Stämmans sekreterare  Justerare   Justerare 


